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Verslag bewonersbijeenkomst Wijkplatform Kootwijk i.o.  
26 maart 2025 

Aanvang 20:00 uur, Kelder ‘t Hilletje 
 
 
 

1. Welkom en mededelingen 
Bart Stolwijk, voorzitter, verwelkomt de aanwezigen en in het bijzonder de 
raadsleden, wethouder Mijntje Pluimers, de gebiedsregisseur Nadia Aliyat, 
boswachter Laurens Jansen en de heren Ton Vink en Erik Brouwer van de Politie. 
 
 Gebiedsagenda 
Bart geeft aan dat op het laatste moment de agenda nog is gewijzigd en is verspreid. 
Reden was dat het proces rondom het opstellen van de concept-gebiedsagenda in de 
samenwerking met de Gemeente onvoldoende perspectief bood. Daarom was het in 
eerste instantie de bedoeling om na afloop van het Wijkplatform een aparte 
bijeenkomst voor de bewoners te houden over dit onderwerp. 
Afgelopen maandag heeft alsnog een gesprek plaatsgevonden met de Gemeente en 
aan de hand daarvan is vervolgens de agenda aangepast. Verdere toelichting op dit 
punt volgt bij agendapunt 9 van dit verslag. 
 Omgevingsvisie 2040  
Door de gemeente is een projectgroep geformeerd met als opdracht een 
toekomstvisie voor de gehele gemeente Barneveld te schetsen. 
In 2023 zijn er, op basis van het eerste concept, diverse inspraakrondes gehouden.  
Bij een bijeenkomst van de Gemeente in Stroe waren 5 bewoners van Kootwijk 
aanwezig, die op basis van deze 1e versie constateerden dat het unieke karakter van 
Kootwijk in het geheel ontbrak. Deze groep bewoners heeft vervolgens voor de 
dorpsbewoners van Kootwijk een aparte bijeenkomst georganiseerd met als doel 
verbetervoorstellen te inventariseren als input voor een volgende versie. 
Bij het formuleren van die verbetervoorstellen, stond het Dorpsplan van Kootwijk 
centraal. 
 De nieuwe conceptversie van de omgevingsvisie 2040 is ter inzage te vinden op de 
site van de Gemeente Barneveld. Tot en met 5 mei kan via een zienswijze een 
reactie hierop worden gegeven. 
Zie bijgevoegde link: 
https://www.barneveld.nl/nieuws/nieuws-van-de-gemeente/ontwerp-omgevingsvisie-
barneveld-ter-inzage 
 
Het Wijkplatform komt nog terug met een reactie. De eerste indruk is dat in deze 
nieuwe versie voldoende rekening is gehouden met input vanuit Kootwijk. 
Actie: Wijkplatform 
 

2. Verslag van het Wijkplatform van 26 september 2025 
https://www.kootwijkvooruit.nl/wijkplatform 
 
Geen opmerkingen/wijzigingen. Geen vragen naar aanleiding van. 
Het verslag wordt vastgesteld. 
 

3. Evaluatie organisatie en werking Wijkplatform Kootwijk nieuwe stijl – voorstel tot 
uitstel van de evaluatie 
Sinds begin vorig jaar is een nieuwe vorm van het Wijkplatform overleg ingericht. Dit 
is voortgekomen vanuit de behoefte van het bestuur van Kootwijk Vooruit (KV), dat 
een beperkte bezetting kent, om diverse uitvoeringsproblemen op te lossen. De taken 
voor het organiseren en het voorbereiden van het Wijkplatform zijn uit de taken van 
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het bestuur van KV gehaald en overgedragen aan 2 vertegenwoordigers vanuit het 
dorp. 
Een van de veranderingen in de uitvoering is dat de vertegenwoordigers van de 
diverse belangengroepen zich hebben verenigd in een kerngroep. Deze kerngroep 
bereidt ook met elkaar het Wijkplatform overleg voor. 
Afgesproken was om na een jaar de werking van het Wijkplatform “nieuwe stijl” te 
evalueren.  
De nieuwe interim voorzitter van KV, Walter Vesters, geeft aan dat met de huidige 
bezetting (3 leden) van het bestuur KV gewerkt wordt aan een interne evaluatie en 
een herbezinning op de taken, rollen en verantwoordelijkheden, om op basis daarvan  
een toekomstplan op te stellen. Dit zal worden getoetst aan en afgestemd op de 
taken, rollen en verantwoordelijkheden van het Wijkplatform. Om dit goed in kaart te 
brengen heeft het bestuur van KV meer tijd nodig. 
Er ligt nu het voorstel om de evaluatie in het najaar van 2025 te behandelen in het 
Wijkplatform. 
Gevraagd wordt aan de vergadering om akkoord te gaan met dit voorstel. 
Naar aanleiding van een vraag van een van de aanwezigen over de statuten van KV 
geeft Walter aan dat die ook zullen worden aangepast, omdat in de huidige statuten 
het Wijkplatform nog onder verantwoordelijkheid van KV valt. Er komen aparte 
statuten voor het Wijkplatform. 
Actie: Kootwijk Vooruit/Wijkplatform 
De vergadering gaat akkoord met het voorstel. 
Met de Gemeente wordt ook gewerkt aan een soort van overeenkomst voor alle 
Wijkplatforms binnen de gemeente. Deze overeenkomst bevat dan afspraken over 
hoe te communiceren met elkaar en hoe eenduidigheid te krijgen in taal en in 
verwachtingen. Deze overeenkomst wordt nog opgesteld voor alle Wijkplatforms in 
overleg met de Gebiedsregisseur en de Gebiedswethouder. 
Actie: Gemeente/Wijkplatform 
 
 

4. Politie 
De wijkagenten Ton Vink en Erik Brouwer stellen zich voor. Zij zijn sinds januari 
wijkagenten voor de dorpen Kootwijkerbroek, Kootwijk, Garderen en Stroe. 
Voor meldingen en overlast kan het algemene nummer van de Politie worden 
gebeld: 0900 8844 
Voor noodsituaties uiteraard 112. 
Vanuit de aanwezigen komt de vraag of er niet een tijd een mobiele flitser kan worden 
opgesteld om hardrijders op de Heetweg en in het dorp te signaleren. 
De politie geeft aan dat het Openbaar Ministerie (OM) eigenaar is van de flitspalen en 
dat het OM bepaald op basis van bepaalde criteria of en waar een flitspaal komt te 
staan, onder andere op basis van het aantal ongelukken en/of incidenten in het 
verkeer dat heeft plaatsgevonden. 
Voor Kootwijk is dat helaas geen haalbare kaart. 
 

5. Project Biodiversiteit Patrijs terug in Kootwijk – stand van zaken en vervolg 
Kootwijk Vooruit is door de Gemeente een paar jaar geleden gevraagd het thema 
biodiversiteit op te pakken. Kootwijk Vooruit heeft aan Kootwijk Groen gevraagd dit 
project op te pakken vanwege de bij hen aanwezige expertise. Hieruit is de 
werkgroep “Patrijs Terug” voortgekomen. De presentatie, die de werkgroep hierover in 
maart 2024 in het wijkplatform heeft gegeven, is te vinden op de website van Kootwijk 
Vooruit. 
In samenwerking met de gebiedsregisseur en de Stichting Landschapsbeheer 
Gelderland (SLG) is een projectplan opgesteld. Het project gaat een aantal jaren 
lopen. Het betreft het gebied binnen de wildrasters van Kootwijk. De gemeente heeft 
subsidie beschikbaar gesteld voor de uitvoering. 
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In de zomer dit jaar wordt een bijeenkomst voor de inwoners gepland waarin het 
projectplan wordt gepresenteerd.  
Actie: Projectgroep Biodiversiteit 

 
6. Kootwijk Energie Neutraal – stand van zaken en vervolg 

Er is inmiddels een stichting opgericht Kootwijk Energie Neutraal. Ook op dit thema 
heeft de Gemeente aan Kootwijk subsidie toegekend. 
Afgelopen periode zijn er al diverse energietafels georganiseerd. Er wordt gekeken of 
het mogelijk is een energie collectief/coöperatie in te richten voor het collectief 
opwekken van energie bijvoorbeeld met buurtbatterijen. 
Ook zal er een bezoek aan de gemeente Lochem worden georganiseerd. Deze 
gemeente is al langer bezig met grotere en kleinere projecten op het gebied van 
eigen energie opwekken. 
Komend jaar zullen er concrete stappen worden gezet. 

 
7. Van Recreatiezonering naar Samenwerking TBO (Terrein Beheerders Organisaties) – 

Kootwijk 
Bob van Asselt presenteert een voorstel voor een verbeterde samenwerking op het 
gebied van beheer van terreinen in en rondom Kootwijk. Aanleiding is de afronding 
van het project recreatiezonering. Aan de vergadering wordt gevraagd mandaat te 
verlenen aan een nieuwe commissie, die de belangen behartigt tussen de betrokken 
bewonersgroepen en betrokken organisaties. Dit mandaat is samengesteld op basis 
van verkregen informatie uit onder andere het Dorpsontwikkelingsplan, de 
omgevingsvisie en zaken die zijn afgestemd in het Wijkplatform van Kootwijk. De 
missie is het verkrijgen van een optimale balans tussen natuurherstel en 
toegankelijkheid van deze natuur voor bewoners van het dorp Kootwijk waarbij het 
dorp zich een volwassen en betrokken partner voelt bij het maken van de gewenste 
en soms noodzakelijke keuzes. 
De hoofditems waar de commissie zich mee bezig gaat houden zijn: 

• Borgen optimale toegankelijkheid omliggende natuur voor alle recreatieve 
gebruikersgroepen in Kootwijk waaronder vignetten, struinbeleid etc.  

• Toetsing aanpassing beleid aan omgevingsvisie, Dop etc. 
• Faunabeheersing en (brand) veiligheid Kootwijk.  
• Periodieke informatieverstrekking via het Wijkplatform en de nieuwsbrief van 

Kootwijk Vooruit.   
• Spreekbuis dorp (Bob van Asselt) in contact met de Terrein Beheerders 

Organisaties en vice versa.    
• Uitvoering recreatiezonering aan de hand van gemaakte afspraken: o.a. 

monitoren afsluitingen, SOVON, Defensie, uitstoot N2 / N2O/ N3H  etc.  
Een interne evaluatie van de herziene samenwerking zal per 1 januari worden 
geëvalueerd via het Wijkplatform. 
Naast Bob van Asselt zitten in de commissie Paul Milo, Frank Ootes, Henri 
Thomassen en Geertje van den Brink. 
Bob van Asselt als vertegenwoordiger van de commissie zal deelnemen aan de 
kerngroep Wijkplatform, waarin de diverse belangen, acties en ontwikkelingen vanuit 
de verschillende groepen met elkaar worden afgestemd. 
De vergadering gaat akkoord met het mandaat. 
 

8. Staatsbosbeheer – ontwikkelingen 
Laurens Jansen heeft 2 flyers uitgedeeld. Een flyer van de Provincie Gelderland over 
de wolf. 
Meer informatie is te vinden op: 
 www.gelderland.nl/wolf 
 www.bij12.nl/wolf 
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En een flyer Honden in de Hei over de kuddebeschermingshonden van de 
schapenherders en hoe deze te respecteren door andere hondenbezitters, zodat zij 
rust kunnen bewaren in de kudde. 
Er is een nieuwsbrief van Staatsbosbeheer (SBB) verschenen waarin diverse 
onderwerpen aan de orde komen, onder andere herstel oude eikenbossen. In de 
oude eikenbossen Stroesche Bergen en het Kootwijker Bovenbosch is begin 2025 
een start gemaakt met het verwijderen van de Amerikaanse vogelkers. 
Eind 2025 staat stuifzandherstel van het Kootwijkerzand in de omgeving van Radio 
Kootwijk gepland. Als vervolg op eerdere (herstel) werkzaamheden op en rond het 
stuifzand, is in kaart gebracht waar nog locaties zijn die worden gedomineerd door 
het grijskronkelsteeltje, ook wel tankmos genoemd. 
Het af te voeren materiaal blijft op ’t Zand om eventuele stuifduinen te verhogen. 
Vraag vanuit de zaal of er iets kan worden gedaan aan de vervuiling door poepzakjes 
bij het hondenlosloopgebied Kootwijkerduin. Door Laurens wordt aangegeven dat de 
eigenaren geen poep hoeven op te ruimen van hun honden in het losloopgebied. 
SBB ruimt ook regelmatig op. Daarnaast is het verzoek om op de parkeerplaats tegen 
over het losloopgebied een afvalbak te plaatsen. Dit is iets wat de Gemeente moet 
beslissen. SBB geeft aan dat zij regelmatig ook opruimen. 
Er wordt ook geconstateerd dat er op een aantal plekken nog hopen met takken 
liggen die zouden worden afgevoerd. SBB geeft aan dat deze later op een ecologisch 
verantwoorde manier zullen worden afgevoerd. Het is nu te laat in het seizoen omdat 
vogels en andere bosdieren er mogelijk al hun nest in hebben gemaakt. 
 

9. Vervolgtraject ontwikkeling gebiedsagenda 
Walter Vesters, interim voorzitter Kootwijk Vooruit, leidt het agendapunt in. In de 
nieuwsbrieven van Kootwijk Vooruit is er over het proces en de voortgang van de 
gebiedsagenda al het enige geschreven. In de concept-gebiedsagenda zoals nu 
voorligt en afgestemd is met de Gemeente staat er weinig hoopvols in. 
Afgelopen maandag is er opnieuw over gesproken met de wethouder en de 
gebiedsregisseur. In de volgende versie wordt wederom gekeken naar koppelkansen 
en beschikbaar budget. 
Wethouder Mijntje Pluimers neemt het woord en licht dit agendapunt toe. 
Zij is sinds 2022 wethouder en is al 12 ½ jaar raadslid. Zij is gebiedswethouder voor 
Kootwijk. Nadia Aliyat is de gebiedsregisseur. 
Er komt veel op de gemeente af. Het Rijk bezuinigt in 2026 op het gemeentefonds. 
Dit wordt het Ravijnjaar genoemd. Daarnaast wil de gemeente bezuinigen om geld te 
verzamelen om dat vervolgens weer terug te geven aan de kernen. Een voorbeeld is 
geld voor een rondweg bij Voorthuizen. 
Naast dat de gemeente Barneveld zelf efficiënter wil gaan werken, wordt ook een 
bijdrage van de inwoners van de gemeente gevraagd. De kadernota, die in juni/juli 
2025 wordt behandeld, moet een gezonde financiële situatie laten zien waarbij de 
gemeente en de dorpen verantwoord kunnen groeien. Dat betekent dat niet alles kan, 
of nu, of volledig. De gemeente wil kijken naar wat wel kan, wanneer, en mogelijk 
gefaseerd. De gebiedsagenda is een eerste concept. De beschrijving van zaken is 
nog in beweging. Het gaat om juiste formuleringen, prioritering en het maken van 
keuzes. Ook zal worden gekeken naar mogelijkheden voor een financiële bijdrage 
vanuit de Provincie en/of Rijk. 
Zoals gezegd het document is in wording. Men gaat nog met elkaar aan tafel zitten 
en het document zal vóór de zomervakantie naar het college worden gestuurd ter 
vaststelling. 
De Omgevingsvisie 2040 gaat na de inzage periode voor de zomervakantie naar de 
Raad. 
De wethouder benadrukt dat de gemeente met veel staand beleid te maken heeft en 
met grootschalige investeringen. 
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Omgevingsplannen worden samengesteld op basis van thema’s. Gekeken wordt 
binnen de gemeente welke thema’s hebben verband met elkaar. Het zijn langere 
termijn vergezichten. 
De start van de gebiedsagenda loopt gelijk met de opstelling van de omgevingsvisie: 
het groeien van de gemeente versus het ravijnjaar (bezuinigingen). 
Voor de definitieve versie is er binnen het tijdpad (vóór de zomer) ruimte deze met 
elkaar te bespreken en de bewoners tussentijd op de hoogte stellen.  
Deze documenten komen jaarlijks terug in de besluitvormingscyclus en worden elk 
jaar bijgesteld. 
Vraag uit de zaal over Verkeer: er komt veel sluipverkeer door Kootwijk. Sinds 2012 
wordt dit punt al aangekaart. Waarom worden er geen maatregelen genomen om 
bijvoorbeeld wegen daar voor af te sluiten. In andere dorpen is die maatregel wel 
gehanteerd. 
De wethouder zal het opnieuw bezien en neemt de opmerkingen mee. 
Vraag uit de zaal over de aanzienlijke stijging WOZ door stijging huizenprijzen: 
Barneveld is ook gegroeid qua aantal huizen. Levert dat geen extra middelen op? De 
wethouder geeft aan dat naast dat de stijging van de WOZ  extra middelen oplevert  
de kosten van CAO’s en de prijzen van materialen ook navenant zijn gestegen. Dus 
per saldo levert het niets op. Het groeien van Barneveld kost ook geld. 
De vraag wordt gesteld in hoeverre er een perspectief voor Kootwijk kan worden 
geboden in de gebiedsagenda. Het gevoel is dat deze nu helemaal ontbreekt. Vanuit 
het dorp is behoefte aan een duidelijker perspectief. 
De wethouder geeft aan dat gekeken wordt naar het koppelen van mogelijkheden en 
het aanboren van subsidiestromen. Welke gelden zijn er beschikbaar? Zoals al 
eerder aangegeven: er moeten keuzes worden gemaakt wat wel en wat niet, wat later 
en wat minder. Het besluitvormingsproces vindt plaats binnen het college en de raad. 
De intentie is om wel te investeren in Kootwijk, maar hoe en wat is nog niet duidelijk. 
In een volgende versie moet dat duidelijker worden. 
 
Het vervolg komt terug en wordt via het Wijkplatform gecommuniceerd aan de 
bewoners. 
Actie: Gemeente/KV/Wijkplatform 
 
 

10. Rondvraag/wat verder ter tafel komt/Sluiting 
 
De vergadering sluit af om 21:55 uur. 
 
Het volgende Wijkplatform Kootwijk is gepland op donderdag 2 oktober 2025, aanvang 
20:00 uur, bij ’t Hilletje. 
 
Voor bewoners van Kootwijk is het ook mogelijk om op diverse onderwerpen van de 
Gemeente een mening te geven. Zie hiervoor: 
https://panelinwoners.nl/Barneveld/ 
 
Melding aan de Gemeente kan rechtstreeks: via   
https://www.barneveld.nl/melding-of-klacht/melding-maken 
 
Voor vragen aan het Wijkplatform stuur een mail naar: wijkplatformkootwijk@gmail.com 


